
 
 
 

FRÅGA (S) – Hur många hälsocentraler i Gävleborg är hotade 

Vid hälso- och sjukvårdsnämndens (HSN) sammanträde den 31 januari hanterades frågan om Ljusne 
hälsocentral. Samstyret SD, M, KD och Sjukvårdspartiets plan är att beslut om huruvida en regiondriven 
hälsocentral ska öppnas i Ljusne, kommer att fattas den 15 mars. 
 
Förvaltningens bedömning är att patientunderlaget är för litet för att kunna öppna en hälsocentral i 
Ljusne. I tjänsteskrivelsen framfördes att inte ens 4000 listade patienter ger en hälsocentral ett positivt 
ekonomiskt resultat. 
 
Min fråga till ordförande HSN Jennie Forsblom är därför: 
 

1. Om man utifrån fasta och rörliga kostnader inte kan nå ett positivt ekonomiskt resultat med 
4000 listade patienter, hur många patienter krävs då baserat på att de fasta kostnaderna per 
patient blir lägre ju fler listade patienter man har. 
Hur många patienter krävs för att nå ett positivt ekonomiskt resultat; och hur många 
hälsocentraler i Gävleborg är i så fall hotade? 

 

Jan Lahenkorva, S 

Gävle 2023-02-08 


